

Møde i Skolebestyrelsen
Onsdag, den 17.juni 2026 kl. 15.45 - 17.45
Referent: Michael Hansen
Deltagere: Anita Andersen, Ditte Vestphal, Jonna Laursen, Michael Jørgensen, Dennis Riber Nielsen, Irene Østerby, Kitty Gamkinn, Michael Hansen, Michelle Nielsen, Anja Pedersen og Rikke Elbæk Hymøller
Fraværende: Kristina Nilsson, Jacob Guldager,



1. Godkendelse af dagsorden (B – 15.45-15:50)	Godkendt
2. Meddelelser (O – 15:50-16:05) - Elevråd - SFO/Juniorklub - Personale - Skoleleder - Formand	-Elevråd: - Aktivitetsdag den 4/6. Stor succes på tværs af alle skolens årgange, undtaget 9. klasse. Der var højt humør, vilje og masser af samarbejde. Dagen var så god, at elevrådet lovede is til hele skolen inden sommerferien. - Undervisningsmiljøundersøgelse: Elevrådet har arbejdet med en undersøgelse, der skal understøtte Trivselsmålingen, og udmøntes i en samlet Undervisningsmiljøundersøgelse, der skal laves i starten af det nye skoleår. Der er spørgeskema klar, og en plan for fokusgruppeinterview i indskoling. - Afrunding af året den 17/6. Vi har fået inspiration til evalueringen fra Jesper fra UngVarde. -SFO: - Anne er så småt på vej tilbage fra sygemelding, og kommer til at vende tilbage til SFO'en også. - Michael K er i en 4 ugers praktik lige nu. - Sommerpasning i ugerne 27, 28, 31 og 32. -Juniorklub: - Juniorklubben har været på to udflugter siden sidst. De har været i svømmehallen i Magion i Grindsted, og i Junglefun i Oksbøl. Det har begge dele været rigtig gode ture. - Arv fra tidligere er udmøntet i en bar, som er lavet i samarbejde mellem personalet i Juniorklubben og Korn180 fra Esbjerg. De var også en del af emneugen, hvor der blev lavet dekoration af to af skolens aulaer.

	Baren er udformet som et tog, og det er blevet rigtig flot. - Vi har søgt bygge- og anlægspuljen til at renovere køkken i Aktivitetshuset. Det er blevet bevilget, så vi er i proces med håndværkerne om at få lavet en renovering. - Kirsten kommer i Juniorklubben på frivillig basis igen, siden foråret. -Personale: - Indskolingen på sommertur 17/6 til Ribe. Besøg i Domkirken, i gågaden og på RiPlay. - Prøverne godt i gang, og snart afviklet for både 8. (praktisk/musisk valgfag) og 9. årgang. - Afdelingsfest på mellemtrinet i uge 24. Rigtig god aften med dans og hygge. - I MED-udvalget er der lavet retningslinje for forflyttelser. Vi har ikke været i en situation, hvor det har været nødvendigt at aktivere, men der er lavet en retningslinje, i tilfælde af at det bliver relevant i fremtiden. - Der har på personalemøde været arbejdet med kommunikation mellem skole og hjem. Dette kan køre sideløbende med arbejdet i skolebestyrelsen om samme emne. -Skoleleder: - UngVarde er opmærksomme på at de tilbyder noget til eleverne, som fanger. Derfor kører de inden for den næste tid StreetDays, hvor de kan prøve nogle ting af. Det ligger i skoletiden, og det har vi bestemt at bakke op om med vores udskoling. - Der har været valg omkring personalerepræsentanter til skolebestyrelsen. Ditte og Michael modtog genvalg, og blev begge valgt igen. -Formand: - Skole og forældre har kontaktet formanden igen, med ønske om forklaring på, hvorfor vi har meldt os ud. Svaret er dog det samme.
3. Skoleudviklingssamtalen (D – 16:05-16:40) - Drøftelser om input til skoleudviklingsplanen. Skal være klar d. 20. august 2026	Rikke fortalte om Skoleudviklingssamtalen, som blev afviklet med Skolechefen og Velfærdsdirektøren i uge 24, med deltagelse af formanden (Anita) og skolens ledelse. Skoleudviklingsplanen skal genbesøges og være klar i august. Som en del af skoleudviklingssamtalen er der lagt op til, hvilke

	emner der kan komme på den kommende plan for skoleåret 26/27. Skoleudviklingsplanen kommer på bestyrelsesmøde i august. Skolens ledelse kommer med et udkast til en plan, som kan tages med på mødet.
4. Skoleudvikling STEPS (O – 16:40-16:55) - Orientering om processen indtil nu - Orientering om økonomien i udviklingsforløbet	Rikke og Michael H har været til sparring med to af de skoler, der har været med i STEPS 1.0. Det har sat mere gang i processen, så der nu er lagt en plan for den videre proces for næste skoleår, hvor der skal uddannes piloter, der skal være tovholdere under STEPS 2.0 hos os. Det er piloter fra STEPS 1.0-skoler, der skal uddanne vores piloter. Der er intet nyt omkring den økonomiske ramme endnu.
5. Møderækken for kommende skoleår (B – 16:55-17:00) <i>Bilag med forslag er vedlagt</i>	Forslaget for møderækken er vedtaget af skolebestyrelsen.

6. Budget (O – 17:00-17:10) <i>Status på budget Maj 2026</i> <table border="1" data-bbox="360 407 647 1079"> <thead> <tr> <th>Klasse</th><th>Elever</th></tr> </thead> <tbody> <tr><td>0.A</td><td>14</td></tr> <tr><td>1.A</td><td>13</td></tr> <tr><td>2.A</td><td>12</td></tr> <tr><td>3.A</td><td>20</td></tr> <tr><td>4.A</td><td>11</td></tr> <tr><td>5.A</td><td>11</td></tr> <tr><td>6.A</td><td>22</td></tr> <tr><td>7.A</td><td>13</td></tr> <tr><td>8.A</td><td>13</td></tr> <tr><td>9.A</td><td>25</td></tr> </tbody> </table> <i>Bilag vedlagt</i>	Klasse	Elever	0.A	14	1.A	13	2.A	12	3.A	20	4.A	11	5.A	11	6.A	22	7.A	13	8.A	13	9.A	25	Budgetterne er gennemgået med skolebestyrelsen.
Klasse	Elever																						
0.A	14																						
1.A	13																						
2.A	12																						
3.A	20																						
4.A	11																						
5.A	11																						
6.A	22																						
7.A	13																						
8.A	13																						
9.A	25																						
7. Evt. (O - 17:10-17:15)	Kitty og Irene siger tusind tak for godt samarbejde i Skolebestyrelsen gennem en del år. De er begge mange gode erfaringer rigere, og kan bidrage til den gode fortælling om arbejdet i skolebestyrelsen.																						
8. Godkendelse Referat (B – 17:15)	Referatet er godkendt af bestyrelsen. Herefter afsked med de angående medlemmer Sommerfrokost																						